

PRESS RELEASE

Ouagadougou, 02/01/2022

At ETY, we are convinced that effective international standard setting requires taking into account the diversity of stakeholders regardless of their size, whether said diversity is cultural, geographical, or sectoral (private, public).

True to this vision, we continue to bring our contribution to international standard setting and make our voice and that of Africa heard.

In that perspective, we appreciated submitting comments on the proposed International Standard on Auditing for Audits of Financial Statements of Less Complex Entities (ISA for LCE)

We remain committed to the development of inclusive international standards setting geared towards diversity of opinion, a guarantee of global acceptance of the standards issued.

**Exposé-sondage
Juillet 2021**
Date limite de réception des commentaires :
Le 31 janvier 2022

Norme internationale d'audit

Projet de Norme internationale d'audit applicable aux audits d'états financiers d'entités peu complexes (norme ISA pour les EPC)

Link :

https://www.ifac.org/sites/default/files/publications/exposure-drafts/comments/ETY_Response%20to%20ED-Audit-of-LCEs_IAASB.pdf

Tags: #ETY; #ISA; #IFAC; #IAASB; #ONECCA-BF; #expert-comptable; #comptable; #expert-comptable Ouaga, #expert-comptable Bobo, #expert-comptable Burkina, #CPA; #Accountants; #Chartered accountants; #Audit; #auditor

About the ETY

Created on May 14, 2012 and transformed into a corporation on April 26, 2017, ETY is CPA firm operating in Burkina Faso and internationally. ETY is registered with the CPA Institute Burkina Faso. ETY has multidisciplinary and sectoral expertise. With a team of 10 people and loyal consultants, ETY is developing partnerships in the eight (8) WAEMU countries.
www.ety-global.com

About the IFAC

The International Federation of Accountants is the global organization for the accountancy profession, comprising 180 member and associate organizations in 135 countries and jurisdictions, representing more than 3 million professional accountants.

www.ifac.org

About the IAASB

The International Auditing and Assurance Standards Board (IAASB) is an independent standard setting body that serves the public interest by setting high-quality international standards for auditing, quality control, review, other assurance, and related services, and by facilitating the convergence of international and national standards. In doing so, the IAASB enhances the quality and uniformity of practice throughout the world and strengthens public confidence in the global auditing and assurance profession.

www.iaasb.org

About the ONECCA-BF

ONECCA-BF (Ordre National des Experts Comptables et des Comptables Agréés du Burkina Faso) is the National Professional Accountancy organization (PAO) dedicated to serve the public interest by strengthening the profession and contributing to the development of a strong economy in Burkina Faso, the region and beyond. ONECCA-BF has 140 members broken-up as following: 99 Individuals and 41 Accounting firms, serving all industries, public or private in Burkina Faso and abroad. ONECCA-BF is a full member of ABWA, PAFA, FIDEF and an associate member of IFAC.

www.oneccabf.org

COMMUNIQUE DE PRESSE

Ouagadougou, le 1^{er} Février 2022

A ETY, nous sommes convaincus qu'une normalisation internationale effective nécessite la prise en compte de la diversité des parties prenantes quelque soit leur taille, que ladite diversité soit culturelle, géographique, ou sectorielle (privé, public).

Fidèle à cette vision, nous continuons à apporter notre contribution à la normalisation internationale et faire entendre notre voix et celle de l'Afrique.

Dans cette perspective nous avons apprécié soumettre des commentaires sur le projet de Norme internationale d'audit applicable aux audits d'états financiers d'entités peu complexes -Proposed International Standard on Auditing for Audits of Financial Statements of Less Complex Entities (ISA for LCE)

Nous restons engagé au développement d'une normalisation internationale inclusive et tournée vers la diversité d'opinion en vue d'une acceptation mondiale des normes émises.

Exposé-sondage

Juillet 2021

Date limite de réception des commentaires :

Le 31 janvier 2022

Norme internationale d'audit

Projet de Norme internationale d'audit applicable aux audits d'états financiers d'entités peu complexes (norme ISA pour les EPC)

https://www.ifac.org/sites/default/files/publications/exposure-drafts/comments/ETY_Response%20to%20ED-Audit-of-LCEs_IAASB.pdf

Tags: #ETY; #ISA; #IFAC; #IAASB; #ONECCA-BF; #expert-comptable; #comptable; #expert-comptable Ouaga, #expert-comptable Bobo, #expert-comptable Burkina, #CPA; #Accountants; #Chartered accountants; #Audit; #auditor

À propos de ETY

Créé le 14 mai 2012 et transformée en société par actions simplifiées le 26/04/2017, ETY est un cabinet d'audit et d'expertise comptable intervenant au Burkina Faso et à l'international. ETY est inscrit auprès de l'Ordre National des Experts comptables et Comptables Agréés du Burkina Faso. Le Cabinet ETY dispose d'une expertise pluridisciplinaire et sectorielle. Composé d'une équipe permanente de dix personnes et de consultants fidélisés, ETY développe des partenariats dans les huit (8) pays de l'UEMOA.

www.ety-global.com

À propos de l'IFAC

L'International Federation of Accountants est l'organisation mondiale de la profession comptable, comprenant 180 organisations membres et associées dans 135 pays et juridictions, représentant plus de 3 millions de professionnels comptables.

www.ifac.org

A propos de l'IAASB

L'International Auditing and Assurance Standards Board (IAASB) est un organisme de normalisation indépendant qui sert l'intérêt public en établissant des normes internationales de haute qualité pour l'audit, le contrôle qualité, la revue limitée, d'autres missions d'assurance et les services connexes, et en facilitant la convergence des normes internationales et nationales. Ce faisant, l'IAASB améliore la qualité et l'uniformité de la pratique à travers le monde et renforce la confiance du public dans la profession mondiale d'audit et de certification.

www.iaasb.org

À propos de l'ONECCA-BF

L'ONECCA-BF est l'organisation nationale de la profession comptable vouée à servir l'intérêt public en renforçant la profession et en contribuant au développement d'une forte économie au Burkina Faso, dans la région et à l'international. L'ONECCA-BF est composé de 140 membres dont 99 personnes physiques et 41 sociétés, dans la pratique en cabinet et au service de tous les secteurs d'activités du public et du privé, exerçant sur tout le territoire national et à l'étranger. L'ONECCA-BF est membre de l'ABWA, de la PAFA, de la FIDEF et membre associé de l'IFAC.

www.oneccabf.org